


Ljungby



*Hembygdsparken vid Lagan i Ljungby.
The homestead park at Lagan in Ljungby.
Freilichtmuseum am Fluss Lagan in Ljungby.*

© SCS

Ljungby (14 500 inv), marknadsplats och handelscentrum längs gamla Lagastigen, numera E 4:an. Centralort i fornminnesrik bygd med sysselsättning inom främst tillverkningsindustrin. Tämligen modern bebyggelse efter en storbrand 1953 och med vackert läge i Lagans dalgång. Sevärt är bebyggelsen kring Gamla Torg, Kungshögsparken och Hembygdsparken. I staden finns Ljungbergsmuseet (konst av Sven Ljungberg), Ljungby museum samt Sagomuseet – centrum i Sagobygden (se sid 18). Staty av Kristina Nilsson i Järnvägsparken.

 **Ljungby** (14,500 inhabitants), market and trading centre alongside "Lagastigen", today the E4 motorway. Centre of an area rich in ancient relics, with employment mainly in the manufacturing industry. Fairly modern buildings after a great fire in 1953, and beautifully situated in the Lagan Valley. Sites worth visiting are the buildings

around the old market-square, Kungshögspark, and the homestead park. Ljungberg museum (art by Sven Ljungberg) and Ljungby museum are in the town, as is the Museum of Legends - the centre of Sagobygden (see page 18). Statue of Kristina Nilsson in Järnväg (Railway) Park.

 **Ljungby** (14 500 Einw.), Marktflecken u. Handelszentrum längs dem alten Lagaweg, der heutigen E4. Zentralort in einem Gebiet, das reich an vorgeschichtlichen Fundorten ist, mit Beschäftigung v.a.in der Erzeugnisindustrie. Ziemlich moderne Gebäude nach einem grossen Brand 1953. Schöne Lage im Lagantal. Sehenswert die Gebäude am Gamla Torg (alten Marktplatz), Kungshögspark u. Freilichtmuseum. Ljungbergsmuseum (Kunst von Sven Ljungberg), Ljungby Museum samt Märchenmuseum-Zentrum von Sagobygden (s.S.18). Statue von Kristina Nilsson im Eisenbahnpark.